
 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

 1. SEJE  SVETA KRAJEVNE SKUPNOSTI RAVNICA V LETU 2014 

 

Datum, 10.12.2014 

 

Prisotni na seji: 

DUGULIN ALEŠ, ERIKA PODGORNIK RIJAVEC, DARJA RIJAVEC, ZLATKO ŠULIGOJ, 

MARTINA PAVLIN, VOJKO SKOK, JANA BAVDAŽ 

                   

Zapisnik  vodi: ALEŠ DUGULIN 

Seja se prične ob 19,05 uri. 

 

 

01. 

 

V prvi točki je predstavljen zapisnik prejšnje seje katerega so vsi prisotni soglasno potrdili. 

 

02. 

 

V drugi točki je s strani predsednika sveta podano poročilo o odhodkih po prejšnji seji. Člani sveta so z 

odhodki in stanjem sredstev KS  Ravnica soglašali. 

 

 

03. 

 

V tretji točki so obravnavali finančni načrt za  leto 2015,  ki je bil predlagan mestni občini. Predlagani 

finančni načrt je korektno sestavljen in so ga člani sveta podprli. 

 

04. 

 

Sejo smo nadaljevali in prisluhnili poročilu  ga. Andreje Trojer Lapajne iz mestne občine, ki je podala 

poročilo o obnovitvi vodnega vira v Ravnici. Zagotovila je, da se bodo dela pričela v letu 2015 in 

dokončala v letu 2016. 

 Razpravljali smo tudi o izgradnji pokritega nadstreška na prireditvenem prostoru pred stavbo krajevne 

skupnosti. Ugotovili smo, da to investicijo nujno potrebujemo saj nimamo primernega prostora za 

prireditve in razna srečanja. Svet KS je soglašal s predlogom, da Bavdaž Jana s.p. pripravi projektno 

dokumentacijo.   

 

 

05. 

 

Pobuda Pavlin Martine, da bi bilo potrebno v krajevni skupnosti imeti glasilo je sprejeta z navdušenjem, 

zato smo jo soglasno podprli in pooblastili, da to glasilo  urejuje. Tako bo pretok informacij  krajanom še 

boljši. 

 

06. 

 

Svet krajevne skupnosti je obravnaval tudi pobudo g. Skok Vojka, da se uredi in počisti  nekatere vaške 

pohodniške poti. S soglasnim sklepom smo g. Vojka podprli, da skupaj z krajani to čiščenje organizira in 

izvede. 

 

07. 

 

Po zagotovilih g. župana Mestne občine Nova Gorica in g. Gorjan Mitje iz Goriških vodovodov naj bi  

vodovod v Sedovcu gradili v letu 2016. 

 

Zato je svet KS pooblastil Darjo Rijavec in Skok Vojka, da koordinirata investicijo s strani krajevne 

skupnosti tako, da bo funkcionalno in smotrno umeščena v prostor. 



 

 

08. 

 

Predsednik sveta poda poročilo o že tradicionalni spominski prireditvi na dogodke iz 1. svetovne vojne, 

 2. svetovne vojne in osamosvojitvene vojne, ki jo krajevna skupnost organizira v sodelovanju z 

veteranskimi organizacijami iz Goriške 16.05.2015.  Svet podpira prireditev s tem, da ta poteka v 

ustaljenem redu iz prejšnjih let. Prav tako svet  KS soglaša, da bo slavnostni govornik  na prireditve 

zunanji minister g. Karel Rijavec. 

 

 

09. 

 

Obravnavali smo najemno pogodbo za najem gostinskega lokala v Ravnici. Ta namreč 14.12.2014 poteče 

in bi jo morali  z najemnikom lokala ZRP Ravnica obnoviti. Svet KS Ravnica je sprejel sklep, da 

obstoječa pogodba z istimi pogoji najemnega razmerja velja do 14.12.2015. 

 

 

10. 

 

V zvezi z izplačilom sejnin svetnikom KS Ravnica za leto 2014 in 2015  se je večina svetnikov odločila, da 

se sejnine izplačajo enkrat mesečno za prisotne člane na seji. 

 

11. 

 

Svet krajevne skupnosti je sprejel sklep, da se konec leta praznuje z krajani v domači gostilni 20.12.2014 

ob 20,00 uri. 

Organizacijo in pogostitev bo pripravilo domače kulturno in rekreacijsko društvo Ravnica iz računa KS 

Ravnica. 

 

12. 

 

V točki razno smo zaključili sejo s obuditvijo prijetnih trenutkov, ki smo jih imeli v odhajajočem letu, ter 

se pogovorili o delu v letu 2015.  

 

 

 

 

 

                                                                                         

 

                                                                                     PREDSEDNIK SVETA KS RAVNICA                                                                                                                                                  

                                                                                                      ALEŠ DUGULIN 


